
صلاحیت ۱۱۰ نفر از داوطلبان 
انتخابات مجلس در چهارمحال و 

بختیاری تایید شد

ایســنا/چهارمحال و بختیــاری معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی اســتاندار 
چهارمحال و بختیاری گفت: نتایج بررســی صلاحیت داوطلبان انتخابات مجلس 
شورای اسلامی توسط هیات نظارت استان، از صبح روز گذشته ١۵ دی ماه توسط 
وزارت کشــور به صورت پیامکی به داوطلبان اعلام شــده است و بر این اساس از 
مجموع بررسی های انجام شده از داوطلبان استان؛ صلاحیت ١١۰ نفر تایید شده و 
وارد مرحل قانونی دیگری از انتخابات خواهیم شد.بر اساس گزارش روابط عمومی 
اســتانداری چهارمحال و بختیاری، محسن حسین میرزایی اظهار کرد: داوطلبانی 
که به نتیجه اعلام شــده اعتراض دارند از ١۷ تا ١۹ دی فرصت دارند به صورت 
الکترونیکی اعتراض خود را ثبت کنند و شورای نگهبان تا ١۹ بهمن به اعتراضات 
رســیدگی و اعلام نتیجه می کند.رئیس ستاد انتخابات چهارمحال و بختیاری با 
بیان اینکه هیات نظارت اســتان برابر قانون صلاحیت داوطلبان دوازدهمین دوره 
انتخابات مجلس شورای اسلامی را بررسی و نتایج در زمان قانونی مشخص و اعلام 
شــده، گفت: براین اساس از مجموع بررســی های انجام شده از داوطلبان استان؛ 
صلاحیت ١١۰ نفر تائید شده و وارد مراحل قانونی دیگری از انتخابات خواهیم شد.

وی در ادامه افزود: از تعداد داوطلبان تائید صلاحیت شده ۲۶ نفر مربوط به حوزه 
انتخابیه شهرســتان های اردل، فارسان، کوهرنگ و کیار، ۲۶ نفر مربوط به حوزه 
انتخابیه شهرستان بروجن، ۳۲ نفر مربوط به حوزه انتخابیه شهرستان های شهرکرد، 
فرخشهر، سامان و بن و ۲۶ نفر نیز مربوط به حوزه انتخابیه شهرستان های لردگان، 
خانمیرزا و فلارد هستند.رئیس ستاد انتخابات استان تصریح کرد: داوطلبانی که در 
این مرحله صلاحیت آن ها توســط هیات نظارت احراز و یا تائید نشده برابر قانون 
می توانند اعتراض کنند و اعتراض آن ها از ســوی شورای  نگهبان بررسی و اعلام 

نتیجه می شود.

دبیــر انجمن صنعت بســته بندی گوشــت و مواد 
پروتئینی گفت: واردات گوشــت گرم قرمز کاهش 
یافته زیرا دی ماه مصــادف با عید ژانویه و تعطیل 
رسمی کشورهای زیادی در جهان است.به گزارش 
خبرنگار مهر، رصد بازار کالاهای اساســی نشــان 
می دهد حدود دو هفته است که گوشت قرمز بسته 
بندی یک کیلویی بــا قیمت ۳۹۰ هزار تومان و دو 
کیلویی به مبلغ ۷۲۲ هزار تومان در فروشــگاه های 
زنجیره ای توزیع نمی شود؛ اما به جای آن ران گوشت 
گوسفند برزیلی منجمد هر بسته دو کیلویی با قیمت 
۴۶۰ و گوشت گوساله منجمد ۳١۵ هزار تومان در 
حال توزیع اســت. مســعود رســولی، دبیر انجمن 
صنعت بســته بندی گوشت و مواد پروتئینی کشور 
در این خصوص به مهر گفت: واردات گوشــت گرم 
قرمــز گرم کاهش یافته زیرا دی ماه مصادف با عید 
ژانویه و تعطیل رســمی کشورهای زیادی در جهان 
است.وی در ادامه مساله کاهش عرضه گوشت گرم 
وارداتی افزود: دلیل دوم به توزیع خرد گوشت قرمز 
بر می گردد. در نیمه نخســت سال گوشت فقط از 
طریق یک شبکه انجام می شد به این ترتیب گوشت 
وارداتی گرم به انجمن صنعت بسته بندی تحویل و 
پس از بســته بندی از طریق شرکت های انجمن در 
فروشگاه های زنجیره ای سراسر کشور توزیع می شد؛ 
اما در حال حاضر عرضه به شکل خرد انجام می شود. 
گوشت گرم گوسفند وارداتی از چند مجرا از جمله 
کاســبان امین برای قصابی ها، میدان پیروزی برای 
میادین میوه و تره بار، میدان بهمن به شکل عمده 
دولتی و غیــر دولتی و… در حال انجام اســت.وی 
تصریح کرد: پیش از این ما می توانستیم آمار گوشت 
توزیع شــده را با جزئیات ارائــه دهیم اینکه چقدر 
گوشت مرغ و چقدر لاشه گوسفند وارد کشور و در 
چه فروشگاه هایی توزیع شده است. بازرس به راحتی 
با مراجعه به فروشگاه ها می توانست رصد کند چقدر 
از این گوشت به چه کسانی فروخته شده است.دبیر 

انجمن صنعت بسته بندی گوشت و مواد پروتئینی 
کشور عنوان کرد: در ابتدای سال دولت در راستای 
حمایت از دامداران هر کیلو گوشت گرم گوسفندی 
را ۳۵۳ هــزار تومان خریداری و بــا پرداخت یارانه 
به مبلغ ۲۶۶ هزار تومــان )برای حمایت از مصرف 
کننده( در اختیار صنعت بســته بندی قرار می داد. 
این مبلغ برای گوشت گوساله هم ۲۳۰ هزار تومان 
خرید از دامــدار بود که با یارانــه پرداختی به آن، 
١۸۵ هزار تومان به فروش می رسید.وی یادآور شد: 
افزایش قیمت گوشــت در خرداد و تیر سبب شد تا 
دولت با واردات، بازار محصولات پروتئینی را مدیریت 
کند. تا چند ماه این روند پیگیری شــد اما در نیمه 

دوم سال حجم واردات کاهش یافت.
رسولی با بیان اینکه در دو هفته اخیر انجمن صنعت 
بسته بندی، گوشتی برای توزیع دریافت نکرده است، 
گفت: شــرکت تعاونی انجمن صنعت بســته بندی 
گوشــت و مواد پروتئینی بــرای اینکه عرضه صفر 
نشود، یک محموله گوشت یخ زده برزیلی وارد و در 
فروشگاه های زنجیره ای توزیع کرد. سرمایه مورد نیاز 
برای واردات دبیر انجمن صنعت بسته بندی گوشت 
و مواد پروتئینی کشــور در پاسخ به این پرسش که 
چرا این شــرکت تعاونی مبادرت به واردات گوشت 
گرم نکرده اســت، گفت: مصرف گوشت گرم نسبت 
به منجمد بیشتر بوده و سرمایه زیادی برای واردات 
آن نیاز است. محموله وارداتی گوشت منجمد برزیلی 
۲۰۰ تن بوده در حالی که این عدد برای گوشت گرم 
باید بیشــتر باشد.رسولی در خصوص تفاوت قیمت 
واردات گوشــت منجمد و گرم ادامه داد: برای ۳۰۰ 
تن گوشت گرم وارداتی با قیمت هر کیلو ۲۵۰ هزار 
تومان حدود ۷۵ میلیارد تومان ســرمایه نیاز است 
که برای ۶۰ روز به بیــش از ۴ هزار میلیارد تومان 
)همت( می رســد.دبیر انجمن صنعت بسته بندی 
گوشت و مواد پروتئینی کشور در ادامه سخنان خود 
اظهــار کرد: اگر روزانه ۲۰۰ تن گوشــت در اختیار 

شرکت های بســته بندی قرار گیرد، می توانند کل 
فروشــگاه های تهران را پوشش دهند و اگر این آمار 
۴۰۰ تن باشد، می توان فروشگاه های سراسر کشور 
را تغذیه کرد.ضایعات و ظرفیت صادرات رصد برخی 
فروشگاه های زنجیره ای از سوی خبرنگار مهر حاکی 
از این است که تا دو هفته قبل در کنار گوشت قرمز 
بسته بندی، گوشت چرخ کرده، گوشت مرغ و قزل 
آلا بســته بندی هم توزیع و به فروش می رســید. 
اما با قطع شــدن توزیع گوشت قرمز عرضه گوشت 
چرخ کــرده و قزل آلا هم محدود شــده و کاهش 
چشمگیری داشته است. رسولی در پاسخ به پرسشی 
مبنی بر چرایی عدم توزیع گوشــت آبزیان و سایر 
اقلام پروتئینی گفت: تعداد فروشگاه های زنجیره ای 
بالا بوده و معمولاً چند ســاعت زمان نیاز اســت تا 
محموله تحویل شــود. در واقع هر ماشین برای یک 
یا چند فروشــگاه محدود توزیع بــار دارد. اگر این 
محموله محدود به گوشت مرغ و آبزیان شود هزینه 
حمل و نقل به لحاظ اقتصادی توجیه اقتصادی برای 
شرکت های فعال در صنعت بسته بندی ندارد.دبیر 
انجمن صنعت بسته بندی گوشت و مواد پروتئینی 
در ادامه پیشــنهاد کرد: ســالانه حدود ۲ میلیون و 
۸۰۰ هزار تن گوشت مرغ در کشور تولید می شود. از 
این آمار حدود ۷۰۰ هزار تن ضایعات مانند پوست، 
دنبالچه، نوک بال و… است که عموماً دور ریخته یا 
مصرف ســو از آن می شود. اگر توزیع این گوشت به 
طور کامل به این انجمن ســپرده شود خرید عمده، 
قیمت را کاهش داده و با صادرات ضایعات می توان 
ارز وارد کشــور کرد.رســولی درباره موارد مصرفی 
این ضایعات گفت: در برخی کشــورها این ضایعات 
به مصارف صنعتی می رســد.گفتنی است؛ خبرنگار 
مهر موضوع واردات گوشــت قرمــز را از قائم مقام 
وزارت جهاد کشاورزی در امور تجارت و تنظیم بازار 

پیگیری کرد اما هنوز پاسخی دریافت نکرده است.
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ایســنا/زنجان رئیس جمهور گفت: ســفر به اســتان زنجان برای بررسی ابعاد حادثه تروریســتی کرمان و عرض تسلیت به خانواده شهدای کرمان ۲۴ ســاعت به تعویق افتاد.آیت الله 
ابراهیم رئیســی امروز )جمعه ١۵ دی ماه( در حاشــیه سفر به کرمان و حضور در مراسم تشییع شهدای کرمان، در خصوص تعویق سفر خود به زنجان، اظهار کرد: من امروز باید طبق 
برنامه ریزی های از قبل انجام شده در زنجان حضور داشتم.وی افزود: اما با توجه به اهمیت پرداختن به موضوع حادثه تروریستی کرمان هم سفر به استان زنجان را به تعویق انداخته و 
هم سفر به کشور ترکیه را لغو کردم.به گزارش ایسنا، مقرر شده بود طی روزهای ١۵ و ١۶ دی ماه مردم زنجان میزبان رئیس جمهور و برخی از اعضای هیئت دولت باشند که متاسفانه 
با توجه به وقوع حادثه تروریستی کرمان و شهادت و مجروح شدن جمعی از هموطنان، آیت الله رئیسی امروز در شهر کرمان حضور یافته و ضمن بررسی ابعاد حادثه تروریستی کرمان 
و عرض تســلیت به خانواده شــهدا در مراسم تشییع این عزیزان حضور به رسانید. طبق اعلام استاندار زنجان، سفر رئیس جمهور به استان زنجان با ۲۴ ساعت تعویق و طی روز شنبه 

١۶ دی ماه محقق خواهد شد.

www.sobh-eqtesad.ir

توضیحات رئیس جمهور در خصوص تعویق سفر خود به زنجان

info@sobh-eqtesad.ir

استاندار خوزستان در راهپیمایی محکومیت جنایات تروریستی کرمان:

خون شهدا در قلب ملت به 
جوش آمده است

ایسنا/خوزستان استاندار خوزستان گفت: داعشی ها رو به اضمحلالند 
آن ها از ضعف عقیدتی جوامع اطراف ما اســتفاده کرده و رشد کردند؛ 
اما هنوز با ســد جمهوری اســلامی برخورد نکرده بودند، اکنون که رو 
در رو شده اند، ریشــه آن ها را خواهیم زد.علی اکبر حسینی محراب 
اســتاندار خوزســتان امروز جمعه ١۵ دی ماه با حضور در راهپیمایی 
محکومیت جنایات تروریســتی کرمان که پــس از اقامه نماز جمعه 
همزمان با سراســر کشور برگزار شــده بود؛ ضمن محکوم کردن این 
جنایت تروریســتی فرهنگ ایثار و مقاومت و روحیه شهادت طلبی را 
یکی از ابزار اصلی برای نابودی دشمنان ایران اسلامی برشمرد و اظهار 
کرد: هر چه داریم از شهداســت و هرچه ما را بکشند؛ ملت ما بیدارتر 
خواهد شد.حســینی محراب با بیان اینکه تجمعــات مقتدرانه مردم 
سراسر کشور از جوشش خون شهدا در قلب هاست، افزود: امروز چهل 
و ســومین سالگرد شهدای هویزه است که توسط صدامیان به شهادت 
رسیدند، داعشــیان خبیث به عاقبت صدام و صدامیان دچار خواهند 
شد.به گزارش ایسنا به نقل از استانداری خوزستان، وی همچنین ضمن 
تسلیت به خانواده شهدای حادثه تروریستی کرمان ابراز امیدواری کرد 
که به زودی با مســببان این حادثه برخــورد جدی صورت می گیرد.

امــروز جمعی از نمازگــزاران مومن و انقلابی اهواز پــس از اقامه نماز 
جمعه از مسیر مصلی مهدیه اهواز تا چهارراه آبادان با مشت های گره 
کرده در راهپیمایی باشــکوه ضد اســتکبار جهانی ، حادثه تروریستی 
کرمان و شــهادت جمعی از هموطنان و زائران حرم ســردار رشــید 
اسلام حاج قاسم سلیمانی را محکوم کردند.در این راهپیمایی باشکوه 
تمامی اقشــار جامعه با در دست داشــتن پلاکاردهای ضد استکباری 
و ضد صهیونیســتی و عکس ســردار دل ها با ســر دادن شعار انتقام 
انتقام خواســتار برخورد جدی با مسببان این حادثه تروریستی شدند.

گواهی تأیید کیفیت پارک 
فناوری پردیس به ۲ 

شرکت اعطا شد

گواهی تأیید کیفیــت محصولات دانش بنیان پارک فنــاوری پردیس به دو 
شــرکت اعطاء شــد. این گواهی، پس از بررســی و ارزیابی های تخصصی به 
شــرکت های عضو پارک فناوی پردیس اعطاء می شــود.به گزارش ایســنا، 
میــلاد صدرخانلو، رئیس مرکز توســعه تجارت پارک فنــاوری پردیس در 
مراســم اعطای گواهی تأیید کیفیت این پارک به این دو شــرکت، با اشاره 
بــه مزایای گواهی تأیید کیفیت پارک فنــاوری پردیس، گفت: این طرح در 
راســتای اعتمادسازی و تقویت بازار محصولات دانش بنیان و فناور آغاز شده 
و تاکنــون ١۸ محصول پارک فناوری پردیس گواهــی تأیید کیفیت را اخذ 
کرده انــد.وی افزود: گواهی تأیید کیفیت پس از بررســی تخصصی و تعیین 
روش های ارزیابی، کنترل کیفی، برندسازی و تجاری سازی محصولات دانش 
بنیان و در سه سطح طلایی، نقره ای و برنزی به محصولات شرکت های دانش 
بنیان اعطا می شــود. هدف از این موضوع نیز کمک به شــرکت های فناور و 
دانش بنیان در فروش محصولات است.اعطای گواهی تأیید کیفیت طلایی به 
شــرکت دانش بنیانمجید حسینی، مدیرعامل شرکت دانش بنیانی که موفق 
به دریافت تایید کیفیت طلایی شــده است، با اشاره به فعالیت این مجموعه 
در حــوزه درمان ناباروری گفت: محصولات ما علاوه بر اخذ تأییدیه های اداره 
کل تجهیزات پزشــکی، تست های مختلف حیوانی و انسانی را طی می کند و 
دریافت گواهی تأیید کیفیت پارک می تواند اعتماد مشتریان به این محصول 
را بیشــتر کند.وی افزود: امید داریم با تلاش های صورت گرفته، گواهی تأیید 
کیفیــت پارک فناوری پردیس در آینده نزدیــک به یک برند قابل اطمینان 
در ســطح کشور و منطقه تبدیل شــود.در ادامه این مراســم، بابایی رئیس 
هیأت مدیره شــرکتی که موفق به دریافت گواهی تأیید کیفیت نقره ای برای 
محصول »لیزر درماتولوژی الکســاندریت« شده است، نیز با اشاره به اهمیت 
گواهی تأیید کیفیت پارک فناوری پردیس گفت: این نشــان می تواند اعتماد 
بیشــتری در بین مصرف کنندگان محصولات ایجاد کند.وی ادامه داد: امید 
داریم که این نشــان در سطح بین المللی نیز مورد تأیید قرار گیرد تا راه برای 
فروش خارجی محصولات دانش بنیان هموارتر شود. به نقل از پارک فناوری 
پردیــس، طرح اعطاء گواهی تأیید کیفیت و گارانتی پارک فناوری پردیس با 
هدف کمک به شــرکت های دانش بنیان و فنــاور در فروش محصولات خود 
از تابســتان ١۴۰۲ و با حضــور روح الله دهقانی فیروزآبــادی؛ معاون علمی، 
فنــاوری و اقتصــاد دانش بنیان رئیــس جمهوری در این پارک آغاز شــد. 

گزیده خبر

سال نو میلادی واردات گوشت قرمز را کاهش داد

رئیسجمهور:دستگاههایامنیتیموضوعجنایتتروریستیراپیگیریمیکنند

وزیرصمت:نساجی،صنعتیکه
نیازمندتوسعههمهجانبهاست

طلا به زیر ۲۰۵۰ دلار سقوط کرد

ایســنا/زنجان وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به اینکه نساجی، صنعتی است نیازمند توسعه 
همه جانبه، گفت: با توجه به آن که صنعت نســاجی یکی از نیازهای اساسی کشور است توسعه آن 
در همه حلقه های زنجیره تولید الزامی است.عباس علی آبادی امروز )جمعه ١۵ دی ماه( در حاشیه 
افتتاح شرکت سیمین نخ ظریف، در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: یکی از حلقه های صنعت نساجی 

را امروز در ابهر......

پایان یک فرار تاریخی!

جذب استارت آپ ها در شتاب دهنده شریف 
آخرینوضعیتبازاررمزارزهادرجهاندر قالب »طرح امید«
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گزیده خبر
مراسم الحاق ناو »ابومهدی المهندس« به نیروی دریایی سپاه

سردار سلامی: نقطه محوری و کانونی 
فعالیت ما شکست دادن دشمن است

فرمانده کل سپاه پاسداران گفت: نقطه محوری و کانونی حرکت ما شکست دادن 
دشمن است و برای شکست دادن دشمن قدرت سازی می کنیم.به گزارش ایسنا، 
سردار حسین سلامی در مراسم الحاق ناو »ابومهدی المهندس« و ۱۰۰ شناور 
موشک انداز تندرو به نیروی دریایی سپاه پاسداران با تسلیت شهادت بیش از 
۹۰ نفر در حادثه تروریســتی کرمان، اظهار کرد: امروز نیروی دریایی سپاه به 
عنوان جلودار و پیشگام جمهوری اســلامی در برابر قدرت های بحری جهان 
به یک جهش و درخشــش در توان تهاجمی و دفاعی دســت یابد. در کلیت 
وضعیت ما با یک زنجیره به هم پیوسته از قدرت های شیطانی عالم در یک نبرد 
همه جانبه درگیر هستیم . دشمن تلاش می کند همه شئون حیات ملت ایران 
را به میدان جنگ تبدیل کند، از جنگ در فضای اقتصادی با راهبرد تحریم تا 
جنگ در فضای فرهنگی با تهاجم نرم و بسیج رسانه ها تا نبرد در محیط امنیتی 
با فتنه های عالمگیر، جنگ اطلاعاتــی و ترور و نیز جنگ نیابتی که با پدیده 
تروریســم تکفیری در بلاد اســلامی رخ داد.وی افزود: این مسیر با جنگ در 
سرزمین های اشغالی فلسطین و حتی جنگ در عرصه سیاسی با تلاش ناموفق 
با هدف انزوابخشی سیاسی به ایران دنبال شد اما با هدایت رهبری و حمایت 
ملت و استقامت آنان دربرابر تمام این توطئه ها و فتنه ها تمام این سیاست های 
تحمیلی با شکست مواجه شده است.فرمانده کل سپاه پاسداران یادآور شد: ما 
مستمرا دشمن را با شکست بدرقه کرده ایم. این شکست ها واقعی هستند و در 
خیال و آروزی ما نیستند بلکه روی زمین می توان آن ها را دید و قضاوتی واقعی 
از نتایج این نزاع جهانی به دست آورد. ما در تمام این امتدادها به ساخت قدرت 
مشغول بوده ایم. دریا یکی از آن مواردی است که منطقه مواجهه سیاست های 
جهانی بوده است که قدرت های سنتی بحری برای گسترش قدرت خود از ده ها 
ســال پیش عمل کردند تا با سیطره مطلق بر دریاها به توسعه سلطه سیاسی 
دســت یابندسلامی گفت: جمهوری اســلامی با درک واقعیت اهمیت دریا به 
عنوان صحنه کلیدی و سرنوشت ســاز نبرد به تشکیل و توسعه و تکمیل یک 
قدرت دریایی متفاوت از قدرت های مرسوم دریایی همت داشته که در ارتش و 
سپاه انجام شده است. این گسترش و تقویت با این پیشفرض طراحی شده که 

ما با بزرگترین قدرت های دریایی عالم درگیر خواهیم بود.

ابراز همدردی رهبر دینی ارامنه با خانواده های 
شهدای حادثه تروریستی کرمان

رهبــر دینی ارامنه در پیامی به رئیس جمهور کشــورمان ضمن تســلیت حادثه 
تروریســتی کرمان با خانواده های شهدا ابراز همدردی کرد.به گزارش ایسنا، متن 
پیام جاثلیق گارگین دوم رهبر دینی ارامنه به رئیس جمهور کشــورمان به شرح 
زیر اســت؛عالیجناب ابراهیم رئیسی رییس جمهوری اســلامی ایران  با تأسف از 
خبر انفجارهایی که در شهر کرمان ایران روی داد و در نتیجه آن صدها نفر کشته 
و زخمی شــدند، با خبر شدیم.از طرف شــورای عالی روحانی و مجموعه مقدس 
اچمیادزین این مصیبت وارده را به شــما، ملت دوســت ایران و بستگان قربانیان 
تسلیت عرض می نماییم.از صمیم قلب دعا می کنیم که خداوند متعال جمهوری 
اســلامی ایران را در آرامش و امنیت حفظ کند، به بازماندگان قربانیان این فاجعه 
بزرگ تسلیت و تسلیت و برای همه مجروحان شفای عاجل عنایت فرماید.با اندوه 

عمیق جاثلیق گارگین دوم رهبر دینی ارامنه

رئیسجمهور:دستگاههایامنیتیموضوعجنایتتروریستیراپیگیریمیکنند
رئیس جمهور گفت: نشست شــورای عالی امنیت ملی در 
تهران برای بررسی ابعاد جنایت تروریستی در کرمان، تشکیل 
و گزارش  دست اندرکاران، شنیده و پیگیری هایی انجام شد.به 
گزارش ایسنا، سیدابراهیم رئیسی در پایان سفر به کرمان، 
اظهار داشت: ابتدا باید از مردم عزیز زنجان عذرخواهی کنم، 
زیرا امروز باید به این اســتان سفر می کردم.رئیس جمهور، 
تصریح کرد: به علت جنایت تروریســتی در کرمان، سفر به 
ترکیه را نیز لغو کردم، زیرا موضــوع کرمان اولویت دارد و 
باید به آن بپردازم.رئیسی گفت: دیروز، نشست شورای عالی 
امنیت ملی در تهران برای بررسی ابعاد این جنایت، تشکیل 
و گزارش  دست اندرکاران، شنیده و پیگیری هایی انجام شد 
و باید بشــود، دســتگاه های امنیتی هم موضوع را پیگیری 
می کنند.رئیس جمهور، اظهار داشت: حضور من در کرمان 
برای عرض تسلیت به خانواده های معظم شهدا و عیادت از 
ایثارگران و مجروحان این جنایت تروریستی بود و همچنین، 
انجام بررسی میدانی درباره این جنایت، پیگیری ابعاد قضیه 
و شــنیدن سخنان مسئولان امنیتی ـ انتظامی که ضرورت 
داشــت و اول صبح امروز، نشستی با این عزیزان در کرمان 

بیشتر و در دستور کار است.رئیســی، تأکید کرد: این موضوع حتماً نیازمند بررسی های داشــتیم.به گزارش ایسنا به نقل از خبرگزاری صدا و سیما 

وزیر کشــور خبــر داد: برخــی از عواملی که در 
انفجارهای کرمان نقش داشتند، دستگیر شدند.

به گزارش ایســنا، احمد وحیدی درباره پیگیری 
های انجام شده برای برخورد با عوامل انفجارهای 
تروریســتی کرمان اظهــار کرد: بــا توانمندی 
ســرویس های اطلاعاتی کشور، سرنخ های بسیار 
خوبی پیدا شــد و برخی از کســانی که در این 
حادثه تروریســتی نقش داشتند، دستگیر شدند 
که اطلاعات کامل توسط دستگاه های اطلاعاتی 
اعلام می شود.وی با بیان اینکه الان کار در کنترل 
دستگاه های اطلاعاتی است، افزود: با جریان های 
تروریستی مورد حمایت رژیم های تروریست پرور 
با سرعت مقابله می شود.وحیدی درباره آمار شهدا 
نیز گفت: ۵۴ شهید زن و ۳۴ شهید مرد هستند. 
از این تعداد ۱۲ مهاجر افغانســتانی هستند. ۱۰ 
نفر زیر ۱۰ سال و ۳۰ نفر زیر ۱۸ سال سن دارند. 
۵۴ شــهید در کرمان دفن شده و سایر شهدا در 

شهرهای خود دفن خواهند شد.

ایسنا/زنجان وزیر آموزش و پرورش گفت: اولویت 
آموزش و پرورش تامیــن اعتبار مورد نیاز برای 
پروژه های خیرساز است.رضامراد صحرایی امروز 
)جمعه ۱۵ دی ماه( در مراسم بهره برداری از ۱۰ 
باب زمین چمن مصنوعی شهرســتان خدابنده 
در اســتان زنجان، اظهار کرد: بومی بودن دولت 
ســیزدهم یکی از شــاخص های مهم به شمار 
می رود که منجر به جلب مشــارکت حداکثری 
مردم در همه صحنه ها شــده اســت. مشارکت 
مردم با دولت سیزدهم بیش از ادوار گذشته بود 
که نشــان از مردمی بودن این دولت دارد.وی با 
بیان اینکه هم اکنون مشارکت خیرین در حوزه 
آموزش و پرورش از دولت پیشــی گرفته است 
و ما نیز باید در این زمینه بیشــتر تلاش کنیم، 
ادامه داد: اولویت آموزش و پرورش تامین اعتبار 
مورد نیاز برای پروژه های خیرساز است.صحرایی 
با تاکید بر اینکه توســعه فضای ورزشی را بسیار 
مهم اســت و در همین راستا احداث چمن های 

مصنوعی در دستور کار وزارت آموزش و پرورش 
قرار دارد، گفت: ۱۸۲۷ زمین چمن مصنوعی در 
حال ســاخت و تکمیل است و در تلاش هستیم 
تا پایان سال جاری آنها را به بهره برداری برسانیم.

وی افزود: ساخت این زمین چمن های مصنوعی 
نیاز به بودجه کلان ندارد و بسیار زودبازده است؛ 
با توجه به شرایط آبی کشور، ساخت چمن های 
مصنوعی جایگزین مناسبی برای توسعه فوتبال 

است.

ایسنا/خوزســتان امام جمعــه اهواز گفت: چقدر انتخابات این دوره مهم اســت که 
مقام معظم رهبری از ابتدای ســال در نوبت های گوناگــون در این خصوص تذکر 
دادند. انقلاب اســلامی به رهبری مقام معظم رهبری بــه قله راه پیدا خواهد کرد.

حجت الاسلام والمسلمین سید عبدالنبی موســوی فرد امروز )۱۵ دی ( در خطبه 
های نماز جمعه اهواز، اظهار کرد: خداوند دو حجت ظاهره رسل و انبیا را قرار داده 
اند و حجت درون عقل اســت و یک مربی که می خواهد جامعه را به ســوی تربیت 
یاران امام زمان سوق دهد باید به حجت باطنه توجه کند.وی افزود: هر منتظری باید 
اهل پیوند با خدا و اهل بیت باشــد. منتظر هم اهل اطاعت خداوند و هم اهل اهل 
بیت است. معصیت و گناه و سرپیچی از قوانین، عامل سقوط بشریت است. هرچند 
گناهان به کبیره و صغیره تقسیم شده اند اما باید انسان از معصیت اجتناب کند.به 
گزارش ایسنا، موسوی فرد ادامه داد: یکی از شاخصه ها شناخت معرفت الهی است؛ 
ترک معصیت شدنی نیست مگر با شناخت. منتظری که محرمات الهی و خط قرمزها 

را نشناسد و حریم را پاس ندارد، چه بسا به شکستن حریم امن الهی گرفتار شود.
نماینده ولی فقیه در خوزستان ضمن تسلیت شهادت جمعی از هموطنان در سالگرد 
سردار شهید حاج قاسم سلیمانی، گفت: مهمترین ماموریت قرآن کریم انسان سازی 
اســت؛ زن هم ماموریت انسان سازی دارد و دشمن می داند آنکه در راس هدف قرار 
داده زنی است که می تواند امام تربیت کند و حاج قاسم سلیمانی یا شهید بهشتی ها 
و مطهری ها و دانشمندان را پرورش دهد. دشمن تلاش می کند، جامعه را به سمت 
و ســویی ســوق دهد که زنان را از این هدف مهم باز دارد.وی عنوان کرد: در بحث 
انتخابات، رویکرد چهار وجهی مقام معظم رهبری مهم اســت؛  چقدر انتخابات این 
دوره مهم است که مقام معظم رهبری از ابتدای سال در نوبت های گوناگون در این 
خصوص تذکر دادند. انقلاب اســلامی به رهبری مقام معظم رهبری به قله راه پیدا 
خواهد کرد.وی ادامه داد: مردم باید به آســانی به مسئولان دسترسی داشته باشند. 
کاغذبازی ها باید برای همیشه از ادارات به دور ریخته شود. تمام دستگاه های دولتی 
خدمت رســان، شهرداری های استان و مسئولان نه تنها در این دو سه ماه بلکه در 
باقی مانده عمر دولت تلاش شــبانه روزی با طرح و برنامه داشــته باشند تا هر روز 
مردم ببینند اتفاقی می افتد.موسوی فرد گفت: در حوزه راه و مسکن باید تلاش شود 

مشــکلات حل شود. چه اشکالی دارد شــهرداری ها، ظرفیت های مناطق را در یک 
منطقه بیاورند و خدمات دهند تا مردم ببینند؛ مردم اینگونه امیدوار می شوند.وی با 
اشاره به آبرسانی در برخی مناطق که بین دو سد هستند اما مردم مشکل آب دارند، 
اظهار کرد: این موضوع برای مردم پذیرفتنی نیست و باید تلاش شود مشکلات مردم 
حل شود.امام جمعه اهواز عنوان کرد: در خصوص به شهادت رساندن مردم عزیزمان 
امروز در سراسر ایران اسلامی مردم راهپیمایی خواهند کرد و در اعتراض به آمریکای 
جهان خوار و وقایع غزه، مردم در خوزستان نیز راهپیمایی می کنند. آمریکا به دنبال 

این است به هر نحوی ایران را محدود کند.موسوی فرد گفت: با ترفندهای ترور در 
فلســطین و ایران و خرابکاری ها به دنبال این هستند که نظم اجتماعی را به دست 
بگیرند و مسیر تحولات را به دور جدید آشوب ها در ایران سوق دهند. دشمنان بدانند 
آتشی که حاج قاسم و شهدای حرم با رهبری بر قلب و جان هر ایرانی بر افروختند 
و آنــان را در جبهه ای متحد به مقاومت دعوت کردند در برابر دشــمنان، خاموش 
شدنی نیست. شعله این آتش، از گذشته شعله ورتر شده است و آمال شیطان بزرگ 

را خواهد سوزاند.

رئیس مجلس شــورای اســلامی با اشــاره به انفجار تروریســتی در کرمان گفت: عبور از خط قرمزهای نظام 
حتما پاســخ محکمی به دنبال خواهد داشت.به گزارش ایسنا، محمدباقر قالیباف در اولین اجلاسیه سراسری 
اندیشــکده های حکمرانی و قانونگذاری استانی با اشاره به انفجار تروریستی در کرمان گفت: شهادت مظلومانه 
زائرین قبر مطهر سردار سلیمانی را عرض تبریک و تسلیت دارم.رئیس مجلس تاکید کرد: این حادثه ننگین و 
شرمگین به دست جنایتکاران واقعاً یک شهادت مظلومانه بود و عبور از خط قرمزهای نظام حتما پاسخ محکمی 

به دنبال خواهد داشت.

ایسنا/خوزستان مردم اهواز در محکومیت حادثه تروریستی کرمان، تجمع کردند و بار دیگر انزجار خود را نسبت به دشمنان 
جمهوری اسلامی ایران نشان دادند.مردم همیشه در صحنه خوزستان و اهواز امروز )۱۵ دی ماه( بعد از اقامه نماز جمعه در 
واکنش به حادثه تروریستی اخیر در کرمان که منجر به شهادت تعدادی از هموطنان مان شد، تجمع کردند و انزجار خود را 
نسبت به این اقدام نشان دادند.به گزارش ایسنا، مردم اهواز با تجمع در بلوار آیت الله بهبهانی شعارهای "الله الله اکبر"، "مرگ 
بر ضد ولایت فقیه"، "حسین حسین شعار ماست شهادت افتخار ماست"، "مرگ بر اسرییل" و "مرگ بر آمریکا" سردادند.مردم 
اهواز که با حضور پرشور در این تجمع همدری خود را با خانواده شهدا و مصدومان حادثه تروریستی کرمان اعلام کردند، با 

مشت های گره کرده خود نیز شعار "لبیک یا خامنه ای" سردادند

با اشاره به انفجار تروریستی در کرمان

قالیباف: عبور از خط قرمزهای نظام حتما 
پاسخ محکمی به دنبال خواهد داشت

تجمع مردمی در محکومیت حادثه تروریستی 
کرمان در اهواز

امام جمعه اهواز:

آتشیکهحاجقاسموشهدایحرمبرافروختند،خاموششدنینیست

وزیرکشور:برخیازعواملدرگیرباانفجارهایتروریستیکرمان
دستگیرشدند

وزیرآموزشوپرورش:مشارکتخیریندرآموزشو
پرورشقابلتوجهاست
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گزیده خبر آخرین وضعیت بازار رمزارزها در جهان

وزیر صمت: نساجی، صنعتی که نیازمند توسعه همه جانبه است

رییس اتاق اصناف شهرستان بابل:

بازار امروز نیازمند 
شناخت راه های 

مقابله با راهزن های 
اقتصادی است

ایســنا/مازندران رییس اتاق اصناف شهرســتان 
بابل گفــت: مافیــای اقتصــادی در عرصه های 
مختلف آسیب جدی به اقتصاد ما می زنند، امروز 
سرفصل هایی در کســب وکار تعریف شده به نام 
راهزن های اقتصادی؛ این زیبنده بازار کشــور ما 
نیســت. به گزارش ایسنا، به نقل از روابط عمومی 
اتــاق اصناف شهرســتان بابل، رضــا صادقی در 
همایش ســالانه اتحادیه صنف برنج فروشــان و 
علافان شهرستان بابل، اظهار کرد: سرانه مصرف 
برنج در کشــور با میزان تولید تقریبا برابر است.

صادقی با اشــاره بــه اینکه بازار امــروز نیازمند 

شــناخت راه های مقابله بــا راهزن های اقتصادی 
اســت، تصریح کرد: ســرانه مصرف برنج در بین 
مردم سالانه ۴۰ کیلوگرم بوده که در حال حاضر 
به ۲۰ الی ۲۵ کیلوگرم رســیده اســت؛ باید این 
موضوع آسیب شناســی شــود که چگونه به این 
جایگاه رسیده ایم؟"علی طاهری"، رییس اتحادیه 
برنج فروشان شهرستان بابل نیز با بیان اینکه بحث 
مالیات را باید جدی بگیریــم، اظهار کرد: تعداد 
اعضای اتحادیــه ما اکنون به ۱۳۰۰ واحد صنفی 
افزایش یافت و در حال حاضر ۹۵ درصد از اعضای 

این اتحادیه، عمده فروش هستند.

ایسنا/زنجان وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به اینکه نساجی، صنعتی است 
نیازمند توسعه همه جانبه، گفت: با توجه به آن که صنعت نساجی یکی از نیازهای 
اساسی کشور است توسعه آن در همه حلقه های زنجیره تولید الزامی است.عباس 
علی آبادی امروز )جمعه ۱۵ دی ماه( در حاشیه افتتاح شرکت سیمین نخ ظریف، 
در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: یکی از حلقه های صنعت نساجی را امروز در ابهر 
افتتــاح کردیم و باید تلاش کنیم این صنعت بقا و دوام خود را حفظ کند.وی با 
بیان اینکه صنعت نســاجی یک صنعت مادر، پایه ای و اشتغال زا است، افزود: با 
توجه به آن که صنعت نساجی یکی از نیازهای اساسی کشور است؛ توسعه آن در 

همه حلقه های زنجیره تولید الزامی است.این مسئول ادامه داد: سرمایه در گردش 
در صنعت نســاجی از اهمیت ویژه ای برخوردار اســت؛ البته باید با دستگاه های 
مربوطــه صحبت کنیم تا نیاز این صنایع را به منابع مالی تامین کنند.به گزارش 
ایسنا، شرکت »سیمین نخ ظریف« از جمله پروژه های ویژه قابل افتتاح اداره کل 
صمت اســتان زنجان است که امروز توسط علی آبادی، وزیر صمت افتتاح شد. با 
راه اندازی این واحد تولیدی ســالانه ۳۹۰۰ تن نخ هایبالک و نخ اکریلیک نالیاک 
با ســرمایه گذاری ۳۲۵ میلیارد تومان و اشــتغال زایی ۲۴۴ نفر در استان تولید 

خواهد شد.

به دنبال اقدام وحشیانه و تروریستی دشمنان ملت ایران در به شهادت رساندن جمعی از هموطنانمان در گلزار شهدای 
کرمان همزمان با چهارمین سالگرد شهادت حاج قاسم سلیمانی، رئیس کل بانک مرکزی در پیامی شهادت جمعی از 

هموطنان را تسلیت گفت.به گزارش ایسنا، در پیام محمدرضا فرزین رئیس کل بانک مرکزی آمده است:
انا لله و انا الیه راجعون شهادت جمعی از هموطنان عزیزم در گلزار شهدای کرمان همزمان با میلاد صدیقه طاهره )سلام الله علیها( و چهارمین سالگرد شهادت حاج 
قاســم ســلیمانی قهرمان بزرگ ملت ایران، روزی تلخ و جانگداز را برای همه هموطنان و آزادی خواهان دنیا رقم زد. بدون تردید جنایت هولناک و اقدام وحشیانه و 
تروریستی عوامل رژیم صهیونیستی و حامیانش در ریختن خون مطهر زنان و کودکان و مردمان آزاده و بیگناه و مظلوم ایران، بار دیگر چهره پلید و ظالم دشمنان این 
ملت بزرگ را مقابل چشم جهانیان گشود.مجددا شهادت هموطنان عزیز را در این حادثه تروریستی به خانواده های معظم شهدا و ملت بزرگ ایران تسلیت می گویم 
و با قلبی سرشار از غم، از طرف خود و همکاران شبکه بانکی کشور ضمن همدردی و همدلی با بازماندگان این حادثه دردناک، برای شهدای این حادثه علو درجات و 

برای خانواده های آنان صبر و برای مجروحان، شفای عاجل از خداوند متعال مسئلت می کنم.

قیمت طلا در معاملات آســیایی امروز پنجشــنبه اندکی افزایش یافت اما زیر سطح کلیدی باقی ماند زیرا با توجه به شک و 
تردیدهای فزاینده در مورد اینکه فدرال رزرو دقیقا چه زمانی کاهش نرخ های بهره را آغاز خواهد کرد، دلار دوباره بازگشت.

به گزارش ایسنا، فلز زرد در چند روز آخر سال ۲۰۲۳، در بحبوحه خوش بینی فزاینده مبنی بر اینکه فدرال رزرو می تواند تا 
اوایل مارس ۲۰۲۴ کاهش نرخ بهره را آغاز کند، رشــد قوی داشــت. هر اونس طلا با ۰.۱ درصد افزایش به ۲۰۴۳ دلار و ۶۸ 

سنت رسید و قیمت طلای آمریکا با ۰.۴ درصد افزایش به ۲۰۵۰ دلار و ۹۵ سنت در هر اونس رسید.طلا روز چهارشنبه افت خود را عمیق تر کرد، در حالی که پس 
از جلسه دسامبر فدرال رزرو، قیمت دلار افزایش یافت.در حالی که اکثر مقامات فدرال رزرو شاهد کاهش ۷۵ واحدی نرخ بهره در سال ۲۰۲۴ بودند، به نظر می رسد 
که توافق کمی در مورد زمان کاهش نرخ وجود داشته باشد. بسیاری از سیاستگذاران همچنان نیاز به سیاست پولی سختگیرانه در کوتاه مدت و افزایش عدم اطمینان 
در مورد چشم انداز اقتصادی ایالات متحده اشاره کردند.ابزار CME Fedwatch قیمت معاملات را با شانس ۶۵ درصدی برای کاهش ۲۵ امتیازی نرخ پایه در ماه مارس 
نشان داد که نسبت به احتمال بیش از ۷۰ درصدی که در ابتدای هفته مشاهده شد کاهش یافت.بر اساس گزارش اینوستینگ، انتظار می رود فلز زرد از کاهش نرخ 
بهره در سال جاری سود ببرد. در میان فلزات صنعتی، قیمت مس در روز پنج شنبه کاهش بیشتری پیدا کرد که در بحبوحه فشار دلار و افزایش نگرانی ها در مورد 

چین واردکننده اصلی، ضررهای اخیر را افزایش داد.

پیام تسلیت رئیس کل بانک مرکزی در پی 
حادثه تروریستی کرمان

طلا به زیر ۲۰۵۰ دلار سقوط کرد

کمیســیون بورس و اوراق بهادار ایالات متحده )"""( به مرحله ماقبل آخر تایید صندوق های 
قابل معامله در بورس بیت کوین رســیده، اما هنوز تاریخ راه اندازی این صندوق های پیشنهادی 
بی پاسخ مانده است و باید منتظر این که آیا مقامات کمیسیون بورس و اوراق بهادار ایالات متحده 
اعلامیه تایید صندوق ها را به یکباره یا به صورت گروهی به تمام ۱۱ متقاضی اطلاع خواهند داد 
یا خیر، ماند.به گزارش ایســنا به نقل از کریپتوکارنسی، پیش از این، کوین مارکت گپ گزارش 
کرد که مقامات کمیســیون بورس و اوراق بهادار ایالات متحده در اوایل هفته آینده درباره تایید 
صندوق های قابل معامله در بورس بیت کوین رای گیری خواهند کرد.این مورد پس از آن صورت 
می گیرد که ۱۱ متقاضی صنــدوق اصلاحات "۱۹-۴ خود را به روز کردند، در حالی که انتظار 
می رود تکمیل پرونده های "-۱ تا دوشــنبه، هشت ژانویه ۲۰۲۴ انجام شود.گزارش ها حاکی از 
آن اســت که کارکنان کمیسیون بورس و اوراق بهادار ایالات متحده هیچ بازخورد اضافه نسبت 
به اصلاحات "۱۹-۴ برای بســیاری نداشتند. اریک بالچوناس، تحلیلگر اطلاعات بلومبرگ، به 
نقــل از منابعی اظهار کرد که مقامات کمیســیون بورس و اوراق بهــادار ایالات متحده در حال 
آماده ســازی همه متقاضیان برای راه اندازی صندوق های قابــل معامله در بورس بیت کوین در 
۱۱ ژانویه ۲۰۲۴ هســتند.پیش از این برآورد شــده بود که بین روز اعلام کمیســیون بورس و 
اوراق بهادار ایالات متحده و شــروع معاملات صندوق ها چندین روز فاصله وجود داشته باشد و 
این تحلیلگر می گوید که این کار به طور اساسی انجام شده است.وی افزود: به تازگی از چندین 
منبع شــنیده ام که اعلام "-۱ نهایی ساعت هشت صبح روز دوشنبه خواهد بود زیرا کمیسیون 
بورس و اوراق بهادار ایالات متحده در تلاش اســت همه را برای  ۱۱ ژانویه آماده کند.رویترز به 
نقل از مدیران و نمایندگان پنج شــرکت مدیریت سرمایه گذاری اظهار کرد که مذاکرات نهایی 
با حضور مقامات کمیســیون بورس و اوراق بهادار ایالات متحده و بورس ها در جهت درست و به 
سمت تایید صندوق ها در اوایل هفته، هشت ژانویه ۲۰۲۴ رخ می دهد.تغییرات جزئی در انتظار 
سه شرکتی است که انتظار می رود قبل از ساعت هشت صبح روز دوشنبه، هشت ژانویه ۲۰۲۴، 
مواردی را انجام دهند تا به طور رســمی اقدامات نهایی پرونده های صندوق های قابل معامله در 
بورس بیت کوین قبل از تایید باشــد.مجموع ارزش بازار جهانی ارزهای دیجیتال در حال حاضر 
۱.۶۶ تریلیون دلار برآورد می شود که این رقم نسبت به روز قبل  ۰.۱۶ درصد کمتر شده است. 
در حال حاضر ۵۱.۸۷ درصد کل بازار ارزهای دیجیتال در اختیار بیت کوین بوده که در یک روز 

۰.۵۰ درصد افزایش داشته است.حجم کل بازار ارزهای دیجیتال در ۲۴ ساعت گذشته ۶۵.۴۴ 
میلیارد دلار است که ۱۷.۷۱ درصد کاهش داشته است. حجم کل در امور مالی غیر متمرکز در 
حال حاضر ۶.۴ میلیارد دلار است که ۹.۷۸ درصد از کل حجم ۲۴ ساعته بازار ارزهای دیجیتال  

بوده و حجم تمام سکه های پایدار اکنون ۵۸.۰۱ میلیارد دلار است که ۸۸.۶۵ درصد از کل حجم 
۲۴ ساعته بازار ارزهای دیجیتال را تشکیل می دهد.

وزیر صمت در زنجان 
تاکید کرد: لزوم جلوگیری 

از خام فروشی فولاد

ایســنا/زنجان وزیر صمت گفت: جلوگیری از خام فروشــی اولویت اول 
صنعت فولاد در کشور است.عباس علی آبادی امروز )جمعه ۱۵ دی ماه( 
در حاشــیه افتتاح کارخانه فولاد آسین ابهر، در جمع خبرنگاران، اظهار 
کرد: افتتاح دو کارخانه مقاطع فولادی، نمایانگر پتانسیل بالای فناوری 
در استان است. کارخانه آسین ابهر از جمله کارخانه های فن آورانه است 
و باید تلاش کنیم ارتباط آن را با ســایر صنایع برقرار کنیم تا شــاهد 
افزایش بهره وری باشــیم.وی با بیان اینکه هر دو پروژه افتتاح )فولاد و 
نورد آســین " فولاد البرز غرب( امروز مقاطع تولید فولاد است، تصریح 
کــرد: این کارخانه ها ارزش افزوده دارد و متریال تولید نمی کند. در حال 
حاضر مهمترین دغدغه در حوزه فولاد جلوگیری از خام فروشی است و 
بایــد فولاد وارد مقاطع تولید شــده و زنجیره تولید را تکمیل کرد.وزیر 
صمت در پاسخ به درخواست خبرنگاران مبنی بر توجه هر چه بیشتر به 
کارگران و حمایت از آنان، خاطرنشــان کرد: اگر مسیر صنعت باز شود، 

سود نهایی در جیب کارگر خواهد رفت.

پایان یک فرار تاریخی!
ما دلمان نمی خواهد شفاف باشیم! 
این شــاید مهمترین برداشــت از 
امتناع طلافروشان نسبت به اجرای 
قانون و ثبت فاکتورهای فروش در 
سامانه مودیان باشد؛ زیرا برخی از 

افراد شاغل در این صنف نگرانند عملکرد آنها شفاف شود و دیگر نتوانند 
مثل ۳۰۰ سال گذشته فرار مالیاتی داشته باشند. نکته قابل توجه اینکه 
به جز طلافروشان، سایر مشاغلی که در شش ماهه ابتدای امسال کمتر 
از ۱۸ میلیارد تومان فروش داشته اند نیازی به صورت حساب الکترونیکی 
ندارند و همان صورت حســاب های کاغــذی کفایت می کند.به گزارش 
ایسنا، طلافروشی و طلاسازی، هنری است که قدمت چندین هزار ساله 
دارد. در واقع از زمان کشــف طلا در ۴۰۰۰ ســال قبل از میلاد مسیح 
می توان گفت هنر طلاسازی نیز وجود داشته است. برخی طلافروشی ها 
در ایران حدود سه قرن قدمت دارند و شاید بتوان زمان آغاز فرار مالیاتی 
ناشی از نبود مکانیزم محاسبه و دریافت مالیات برای این قشر را از حدود 
۳۰۰ سال قبل دانســت.از سال ۱۳۹۸ مجلس شورای اسلامی تصمیم 
گرفت به فرار مالیاتی برخی  مشــاغل پایان دهد. بر این اســاس قانون 
پایانه های فروشگاهی و ســامانه مودیان را به تصویب رساند و طبق آن 
به دولت یک و نیم ســال زمان داده شد تا این قانون را اجرا کند. اما به 
دلیل پیچیده و دشوار بودن فرآیند اجرا، راه اندازی سامانه مودیان حدود 
چهار ســال طول کشید تا اینکه ســرانجام در سال جاری محقق شد و 
سازمان امور مالیاتی طی اطلاعیه ای اعلام کرد مشاغل چهارگانه باید از 
ابتدای دی ماه ۱۴۰۲ نسبت به صدور صورت حسابهای الکترونیکی در 
سامانه مودیان اقدام کنند.بر اساس این اطلاعیه، بجز طلافروشان، سایر 
مودیان خرد که درآمدشــان از ابتدای سال تا پایان شهریور کمتر از ۱۸ 
میلیارد تومان اســت نیازی به ثبت صورت حساب الکترونیکی ندارند و 
ارایه صورت حســاب کاغذی از ســوی آنها قابل قبول است. در قانون، 
طلافروشــان مستثنی شده اند. یعنی چه به ســقف قانونی ۱۸ میلیارد 

تومان برسند چه نرسند باید صورت حساب الکترونیکی صادر کنند.

جذب استارت آپ ها در 
شتاب دهنده شریف در قالب 

»طرح امید«

پارک علم و فناوری دانشــگاه صنعتی شــریف اقدام به انتشار فراخوان 
پذیرش در دوره شــتابدهی کرده است.به گزارش ایسنا، مخاطبین این 
دوره تیــم های نوآفرین دارای ایده فناورانه هســتند که قصد دارند آن 
را تبدیل به کســب و کار نمایند.در دوره شتابدهی فضای کار اشتراکی، 
بذرمایه و منتورشیپ در اختیار تیم ها قرار می گیرد تا بتوانند این مسیر 
را در مدت ۹ ماه طی کنند و وارد بازار شوند.حداقل تعداد اعضای تیم دو 
نفر است و پذیرش از میان دانشجویان و فارغ التحصیلان تمامی دانشگاه 
ها انجام می گیردطرح ها در زمینه های زیر در اولویت هســتند: هوش 
مصنوعی محاسبات کوانتومی واقعیت افزوده و مجازی میکروالکترونیک 
)"""""( زیســت فناوری سلامت و پزشکی نانوفناوری امنیت غذایی 
صنایع هوافضا، فضایی و ماهواره آب، انرژی و محیط زیست فناوری های 
مالــی )"""""""( با توجه به حضوری بودن دوره، امکان حضور ۱۸۰ 
ساعت در ماه )مجموع حضور اعضای تیم( در شتابدهنده شریف الزامی 
اســت.علاقمندان می توانند به صفحه پذیرش مراجعه و نسبت به ثبت 

درخواست دوره شتابدهی اقدام نمایند.
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مدیر برنامه ملی میکروالکترونیک از راه اندازی مرکز جامع خدمات ریزتراشــه ایران خبر 
داد و گفت: در این مرکز تایید اصالت تراشه، ارائه گواهی معتبر و بسته بندی انجام می 
شود.محمدحسین محمدی لاریجانی در گفت وگو با خبرنگار مهر، با اشاره به راه اندازی 
 )MPW( مرکز جامع خدمات ریزتراشه ایران، به منظور ارائه خدمات ویفرهای چندمنظوره
برای نمونه سازی تراشه و فراخوانی که اخیراً در همین رابطه اعلام شد، اظهار کرد: ما در 
این فراخوان به دنبال این هستیم که جامعه طراحان تراشه در کشور بتوانند از ظرفیت 
نمونه ســازی خارج از کشور اســتفاده کنند و در همین راستا مذاکراتی را با کشورهای 
مختلف و با واسطه های خارجی انجام داده ایم.مدیر برنامه ملی میکروالکترونیک افزود: 
ما نگرانی جامعه طراحان تراشــه را نسبت به اینکه آیا سال آینده فرایند ساخت نمونه 
سازی دارند یا خیر را برطرف کردیم و آنها می توانند برای سال آینده برنامه ریزی کنند 
که بر روی چه تکنولوژی کار کنند و از آن ســو شــرکت های بهره بردار این نگرانی را 
دیگر ندارند که آیا می توانند نمونه طراحی شده را بسازند یا خیر؟لاریجانی ادامه داد: ما 
بــه عنوان مجموعه حاکمیتی مذاکراتی انجام داده و قراردادهایی را نیز منعقد کردیم و 
زمان بندی اســتفاده از سرویس خدمات در اختیار طراحان ایرانی قرار دادیم تا بتوانند 
نمونه ســازی خود را از طرح ها و ایده های خود انجام دهند.وی بیان کرد: برای اینکه 
افراد یک بیزینس پلن با نگاه به اقتصاد میکروالکترونیک داشته باشند و همچنین طرح 
ها از پختگی لازم برخوردار باشــند، اولویت را طرح هایی قرار دادیم که شرکت ها به ما 
معرفی می کنند. هدف این اســت که اکوسیستم ما از طراحی های دانشگاهی خارج و 
خودش را به اقتصاد میکروالکترونیک نزدیک کند و افراد خود را به عنوان تولید کننده 
ببینید و اینطور نباشد که فرد در دوره دانشجویی صرفاً یک طراحی ارایه دهد. در حال 
حاضر یک گام جلوتر آمده ایم و اولویت را طرح هایی قرار دادیم که جنبه اقتصادی دارند 
و یــا نیاز بهره بردار را برطرف می کنند.مدیر برنامه ملی میکروالکترونیک با بیان اینکه 
این فراخوان را به فراخوان های دیگر که از ســمت بهره برداران اعلام می شود، متصل 
می کنیم، گفت: در این شرایط طراحان از ظرفیت نیاز بهره برداران استفاده خواهند کرد 
و طراحی را به سمت نیازها می برند و سعی می کنیم این اکوسیستم را کامل کنیم؛ یعنی 
زنجیــره ی از طراحی تــا تولید و از تولید تا مصرف بهره بردار و بازار را کامل می کنیم.

لاریجانی خاطرنشــان کرد: در این زنجیره یک حلقه مفقوده داریم و این حلقه مفقوده، 
ســاخت نمونه تراشه و تولید انبوه است و در همین راستا بنا داریم مرکز جامع خدمات 
طراحی تراشــه را راه اندازی کنیم؛ کار این مرکــز جامع در وهله اول برقراری ارتباط با 
کارخانه های خارجی است و ارزیابی عملکرد و تایید اصالت تراشه و ارائه گواهی معتبر 
تاییدیه از دیگر وظایف این مرکز به شمار می رود.وی با اشاره به اینکه این مرکز اصالت 
سنجی می کند که طراحی یک تراشه واقعاً بومی انجام شده و یا از خارج کشور خریداری 
شــده است، گفت: بحث مشخصه یابی تراشــه و خدمات باندینگ و بسته بندی در این 
مرکز جامع تراشه انجام می شود. در نهایت این مرکز نقش هاب بین طراح و تولید کننده 

تراشه است و هزینه نمونه سازی را از دوش طراحان بر می دارد.

در گفت وگو با مهر اعلام شد؛

ایران صاحب مرکز جامع خدمات 
ریزتراشه می شود

گنجینه

ورزشی

تخت گاز

از هر دری خبری

@sobheqtesad @sobheqtesad sobhe-qtesad

ایران کشوری با گنبد های فیروزه ای!!

C ایرکراس سری C5 معرفی سیتروئن
بعد از مدل های C4 کاکتوس سری C و C3 ایرکراس سری C، اکنون نوبت بزرگترین SUV سیتروئن است تا به خانواده C-Series بپیوندد.

همانند برادران کوچکتر در این نســخه سری C هم شاهد استفاده از مواد خاص و تجهیزات بیشتر و رنگ آمیزی متمایز خواهیم بود. در 
قسمت بیرونی از یک رنگ قرمز عمیق آنودایز استفاده شده که روی ضربه گیها و میله های سقفی و لبه هواکش های سپر دیده می شود. 
البته خریداران می توانند رنگ های ترکیبی نقره ای، آبی و سفید آنودایز شده را نیز انتخاب کنند. نشان C-Series نیز روی گلگیر جلو به 
چشم می خورد. رنگ اصلی بدنه نیز می تواند سفید قطبی یا مرواریدی و خاکستری استیل یا پلاتینی یا سیاه Perla Nera Black انتخاب 
شــود. در داخل کابین C5 ایرکراس ســری C همان طرح معمول سایر مدل های این ســری مانند داشبورد و لوازم با رنگ خاکستری و 
نوارهای افقی قرمز دیده می شوند. این خودرو همچنین مجهز به آینه های تاشوی برقی، دوربین دید عقب بالا، تجهیزات اتصالی دیجیتال، 

سیستم های کمک راننده نظیر دستیار پارک، هشدار برخورد و هشدار علائم جاده و کروز کنترل هوشمند می باشد.

ماریو زاگالو درگذشت
اســطوره فوتبال برزیل در ۹۲سالگی درگذشت.به گزارش ایسنا، ماریو زاگالوی افسانه ای که به عنوان بازیکن و مربی با تیم ملی 
برزیل چهار قهرمانی جام جهانی را تجربه کرده بود، در ۹۲ سالگی درگذشت. او مربی تیم ملی افسانه ای برزیل بود که سال ۱۹۷۰ 
در کنار بسیاری از بازیکنان بزرگ فوتبال از جمله پله، جرزینیو، ریولینو و تستائو توانست قهرمان جهان شدند و جام ژول ریمه را 
از آن خود کردند.خبر درگذشت زاگالو در صفحه رسمی اینستاگرامش منتشر شده است. زاگالو بازیکنی بسیار بااستعداد و چپ پا 
بود که با برزیل در جام جهانی ۱۹5۸ قهرمانی جهان را جشن گرفت. او چهار سال بعد هم توانست با حفظ جایگاهش در سلسائو 

از عنوان قهرمانی جهان دفاع کند.

پیشنهاد

چهره روز

کتاب وزارت درد
رمان وزارت درد نوشته دوبراوکا اوگرشیچ داستان تجزیه کشور 
یوگسلاوی و تبعیدشدگان این کشور به هلند است. این رمان 
درباره جنگ، فروپاشی، هویت ملی، مهاجرت، بی وطنی، زبان، 
ادبیات و تأثیر سیاست بر تمامی این هاست. دوبراوکا اوگرشیچ 
در رمان وزارت درد داســتان تکه تکه شــدن و تجزیه زبان و 
ذهــن و هویت بر اثر تجزیه و فروپاشــی وطن را باز می گوید. 
تانیا،  شخصیت اصلی، زنی است تنها که برای گرفتن اقامت در 
هلند تصمیم به تدریس ادبیات یوگسلاوی می گیرد، کشوری 
که دیگر وجود ندارد. عده ای دیگر هم که به دنبال همان اقامت 
برای ماندن در این کشــور هســتند در این کلاس ها ثبت نام 
می کنند. همگی آن ها اهل یوگســلاوی ســابق اند ولی حال 
هرکدام ملیتی متفاتوت دارد، صربی، کرواتی، بوسنیایی و حال 
هرکدام با تفکرات و عقایدی متفاوت گرد هم آمده اند. همین 
باعث می شود تا همگی را »مردمانِ ما« بنامند. این دو گانگی و 
دو دستگی به بزرگترین مسئله و مشکل آن ها مبدل می شود. 
نه می توانند با مردمانِ دیگر ارتباط برقرار کنند نه به زبان آن ها سخن بگویند و نه خود را اهل آنجا بدانند. از طرفی 
میل بازگشت به وطنِ خویش را هم ندارند. تبعید )بالاجبار( و مهاجرت )بالاختیار( ملغمه اصلی کتاب است. این 
که چگونه در کشــوری که حتی زبان اش را بلد نیســتی کسب درآمد کنی، چه شغلی انجام بدهی، کجا سکونت 
بیابی، تاثیر آن فرهنگ بر تو چیســت، تاثیر تو بر آن فرهنگ چگونه است. عده ای مهاجرت را نوعی تسلی خاطر 
و رهایی می دانند و عده ای راهی جز مهاجرت نمی بینند. سرنوشــت های متفاوتی برای هرکدام رقم خواهد خورد. 
عده ای اجبارا همرنگ جماعت می شوند، عده ای دیگر دست از پا درازتر به وطنِ خویش باز می گردند. آن هایی که 
ماندند جنگ را به جان خریدند، تغییر حکومت ها و حذف کمونیست ها را به چشم دیدند، غصب زمین ها و خانه ها 
را دیدند، ولی ماندند و حال جبر جغرافیایی، آنان را که قبلا یوگوســلاویایی می نامیدند اکنون کروات، بوسنیایی، 
مقدونیه ای، کوزووویی یا صربستانی می نامند. در این میان علاوه بر ملیت و اصالت، زبان هم تغییر کرد، هرکس به 
دلخواه خود کلمات و عباراتی را بر زبانِ آن ملت وارد کرد، ملتی که تا قبل نامی واحد برای »نان« داشــتند، حال 

هرکدام واژه ای متفاوت برای آن انتخاب کرده اند ولی واژه »مرگ« در همه زبان ها یک کلمه واحد بوده و هست.

چارلی چاپلین
سِر چارلز اسپنســر چاپلین )انگلیسی: Sir Charles Spencer Chaplin؛ 
۱۶ آوریــل ۱۸۸۹ – ۲5 دســامبر ۱۹۷۷( بازیگر طنز، فیلم ســاز و 
آهنگســاز انگلیســی بود که در دورهٔ فیلم صامت به شهرت رسید. 
چاپلین از طریق شــخصیت سینمایی خود، یعنی ولگرد کوچولو، به 
نمادی جهانی بدل شــد و یکی از مهم ترین چهره های تاریخ سینما 
محسوب می شود. حرفه اش از کودکی در دوران ویکتوریا تا یک سال 
پیش از مرگش در ســال ۱۹۷۷، بیش از ۷5 سال به طول انجامید و 
طی این مدت با ستایش و جنجال هایی نیز روبه رو شد.دوران کودکی 
چاپلین در لندن با فقر و ســختی گذرانده شــد؛ به طوری که پدرش 
مفقود بود و مادرش با مشــکلات مالی دست و پنجه نرم می کرد. او 
پیش از نه ســالگی دو بار به اردوی کار فرســتاده شد. زمانی که ۱4 ساله بود، مادرش در آسایشگاه روانی بستری شد. 
چاپلین اجرا را از ســنین پایین آغاز کرد و بعدها به عنوان بازیگر تئاتر و کمدین مشــغول به کار شد. او در ۱۹ سالگی 
با شــرکت فرد کارنو قرارداد بســت و این شرکت او را به ایالات متحده برد. او برای صنعت سینما کشف شد و در سال 
۱۹۱4 برای استودیو کی استون آغاز به کار کرد. او خیلی زود شخصیت ولگرد کوچولو را به وجود آورد و شمار زیادی 
از علاقه مندان را به خود جلب کرد. او فیلم های خود را کارگردانی کرد و همچنان که به شرکت های اسنای، میوچوال و 
فرست نشنال می رفت، به بهبود هنر خود ادامه داد. تا سال ۱۹۱۸، او یکی از چهره های مشهور جهان بود.در سال ۱۹۱۹، 
چاپلین شــرکت توزیع کننده یونایتد آرتیســتس را مشترکاً تأسیس کرد که به او سلطهٔ کامل بر فیلم هایش را می داد. 
نخســتین فیلم بلندش پسربچه بود )۱۹۲۱( که با زن پاریســی )۱۹۲3(، جویندگان طلا )۱۹۲5( و سیرک )۱۹۲۸( 
ادامه پیدا کرد. او نخست در دهه ۱۹3۰ از رفتن به سمت فیلم های صامت امتناع ورزید و در عوض روشنایی های شهر 
)۱۹3۱( و عصر جدید )۱۹3۶( را بدون دیالوگ ساخت. نخستین فیلم ناطق او دیکتاتور بزرگ )۱۹4۰( بود که در آن 
به تمسخر آدولف هیتلر پرداخت. هیتلر با اینکه می دانست چاپلین برای مسخره کردن او سبیل مسواکی می گذارد، با 
این همه از طرفداران فیلم های او بود.]۱[ دههٔ ۱۹4۰ برای چاپلین با بحث و جدل همراه بود و محبوبیت او به سرعت 
کاهش یافت. او به جانبداری کمونیستی متهم شد و برخی از اعضای مطبوعات و افکار عمومی به دلیل دست داشتن 
او در پرونده قضایی تعیین هویت پدر و ازدواج با زنان بسیار جوان تر، شوکه شدند. پروندهٔ تحقیقات اف بی آی باز شد و 

چاپلین مجبور به ترک ایالات متحده و اقامت در سوئیس شد. 

فرهنگ

ســال ۲۰۲3 میلادی در حالی پایان 
یافت کــه رویدادهــای مختلفی در 
صنعت فناوری بارهــا توجهات را به 
خــود اختصاص دادنــد. برخی از این 
رویدادها جالب و برخی دیگر داستان 
شکســت ها و بدنامی بود.به گزارش 
خبرنــگار مهــر، یکــی از مهمترین 
توئیتر  این حوزه فروش  شکست های 
بــه ایلان ماســک و تخریــب وجهه 
این شــبکه اجتماعی بود که با اخبار 
جعلی، از بین رفتن درآمدهای مرتبط 
با آگهی، خــروج کارمنــدان و البته 
کاربران از پلتفرم همراه بود. اما توئیتر 
تنها شکســت خورده ۲۰۲3 میلادی 
نبود. محصــولات هالو آمازون و تبلت 
ســرفیس مایکروســافت نیز با وجود 
تبلیغات فراوان و سرمایه گذاری انبوه 
با هیاهو و جنجال های زیاد برای عرضه 
در مارپیچ ســقوط و فراموشی سقوط 
کردند.از ســوی دیگر اقدام ردیت نیز 
سروصدای بسیاری از کاربران را بلند کرد و سبب شد پلتفرمی محبوب اندک اندک روبه زوال برود. در کنار 
این موارد، رسوایی های پی در پی در بازار رمزارزها و سقوط این دارایی دیجیتال از خبرسازترین رویدادهای 
فناوری در سال گذشته بودند.آنچه در زیر می خوانید بخشی از پروژه ها و نام هایی است که در ۲۰۲3 میلادی 

هیاهوی زیادی ایجاد کردند اما در نهایت به سوی نابودی و بدنامی پیش رفتند.

گزارش فناوری مهر؛

سال ۲۰۲۳ و بدبیاری های دنیای فناوری
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